
Referat af ordinært bestyrelsesmøde d. 8/6-2023. 
 
 
Afbud 
Robert, Lars Ole (deltog fra pkt. vedrørende forandring og personalesituationen), Jørgen, Helle Holm 
Graversen 
------ 
AGENDA 8/6-23:  
•                        Økonomi, herunder forandring/personalesituationen 
•                        Skoleåret 2023/24 
•                        Bestyrelses-event 28/6 
•                        Webshop/reklame = markedsføring 
•                        Sikkerhed på parkeringspladsen BLEV IKKE DRØFTET 
•                        Evaluering af skoleåret (punktet udgik da det blev behandlet under ”SKOLEÅRET 2023/24”) 
•                        Eventuelt 
  
Vedr.: Økonomi, herunder forandring/personalesituationen 
Økonomi 
Økonomiudvalget ved Christoffer  
Samlet set holder budgettet bortset fra en afvigelse på lønudgifter. Dette vil dog forventeligt delvist blive 
reguleret ift. refusion fra Syddjurs Kommune i august for mini-SFO. 
Likviditeten er stadig presset, og økonomiudvalget og ledelsen følger fortsat situationen tæt og melder 
løbende tilbage til bestyrelsen. 
  
Betaling for 3. barn   
Det blev besluttet, at det tredje barn ikke længere skal være omkostningsfrit efter anbefaling fra 
revisionen. Bestyrelsen har besluttet en egenbetaling på 500 kr. pr. måned som er sammenligneligt med de 
øvrige skoler. Egenbetalingen træder i kraft fra 1. september 2023. Jacob skoleleder kontakter de berørte 
familier.  
  
Søskendemoderation ift. mindre søskende i daginstitutioner 
Ledelsen indkalder økonomiudvalget og Søren til drøftelse vedrørende oplæg til bestyrelsen om en 
fremtidig beslutning.  
  
Forandring og personalesituationen 
Jacob skoleleder orienterer om, at der ikke genbesættes vikariater og der ikke besættes en vakant stilling i 
fritidsdelen med henvisning til den nuværende økonomiske situation. Det vil løbende blive overvejet, 
hvornår den økonomiske situation tillader genbesættelse. Der blev orienteret om, at forandringerne har 
medført bekymringer for personalegruppen, som behandles i et samarbejde mellem ledelsen og 
personalegruppen. Ledelsen og personalegruppen afholder et dialogmøde, hvor bestyrelsen inviteres til at 
lytte.    
  
2. Skoleåret 2022/23 
Jacob skoleleder gør status over skoleåret 2022/23.   

1. Tilfredsstillende rekruttering af børn 
2. Der er et fokus på at holde fokus på de værdier der kendetegner Ugelbølle Friskole på trods af den 

økonomiske situation, herunder at bibeholde to-lærerordningen.  
3. Der er en god personalegruppe som vil hinanden, som deltager i personalearrangementerne.   



4. Bestyrelsen supplerer, at der er et rigtigt godt og konstruktivt samarbejde med skoleledelsen i en 
rigtig svær situation. Ros til medarbejderrepræsentanter som siger deres mening og bidrager med 
gode og relevante bidrag.  

5. Camilla medarbejderrepræsentant oplyser om, at medarbejderne har været rigtig gode til at dække 
ind og taget et kæmpeansvar, så børnene ikke har mærket det. Men det har været hårdt det første 
halve år i 2023, men der ses lys for enden af tunnelen.  

6. Skateboard-rampe åbnet, hvor der var en god event.  
3. Bestyrelsesevent 28/6 
Det bliver afholdt ca. kl. 14.00 på skolen. Nærmere info følger.  
  
4. Markedsføring 

1. Der har været mediedækning fra TV 2 Østjylland og Lokalavisen Syddjurs. 
2. Der er igangsat initiativer vedrørende  

1. Sociale medier 
2. Webshop, hvor der kan købes tøj med Ugelbølle-logo. 

5. Eventuelt 
Intet. 
  
 


